
Schriftelijke vragen art. 42 inzake inzet van Drones boven Groningen 

 

Afgelopen periode werd in verschillende media melding gemaakt van het feit dat 

er in Nederland onbemande vliegtuigjes van defensie, zogenaamde ‘drones’, 

worden ingezet. Ook in Groningen zou de drone van het type Raven tijdens de 4 

Mijl ingezet zijn. Op 7 mei 2012 werd ‘achteraf’ in de staatscourant gepubliceerd 

dat de minister van defensie dit besluit heeft genomen. De landelijke fractie van 

D66 heeft in het algemeen vragen gesteld over de inzet van drones. De fractie 

van D66 Groningen heeft vragen over de specifieke inzet van drones boven 

Groningen.  

 

 

1.  Kunt u bevestigen dat er onbemande vliegtuigjes zijn ingezet boven 

Groningen? Onder wiens gezag en met welke wettelijke basis is dit 

gebeurd?  

2. Zijn de drones ingezet in Groningen, ingezet voor ondersteuning van de 

effectieve inzet van de politie op de grond?  

3. Is het College van tevoren op de hoogte gesteld van het feit dat drones zouden 

worden ingezet? 

4. Is het College met de fractie van D66 van mening dat het noodzakelijk is dat 

burgers van tevoren op de hoogte worden gebracht van de inzet van 

drones?  

 Zo ja, ziet het College dit als een rol van de gemeente?  

 Zo nee, waarom niet? 

5. Wat hebben de vluchten volgens u opgeleverd en wat zijn de kosten? Voor 

wiens rekening zijn deze kosten?  

6. Wat gebeurt er met de gemaakte opnames en hoe is de privacy van inwoners 

en bezoekers van Groningen gewaarborgd?  

 Hoe is het toezicht daarop geregeld en welke (wettelijke) regelingen zijn 

daarop van toepassing?  
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